
Titel Presseomtale af VF vedr. plast 

Brødtekst
Der har over en tid været interesse fra Mediehuset Ingeniøren og andre medier i VFs håndtering af plast. Vi har modtaget 
aktindsigtsbegæringer fra Ingeniøren og Jyllands Posten, og dagens artikler i Ingeniøren er et af de resultater, der er 
kommet ud af den indsigt mediet har fået.

Kernen i problemstillingen er, hvor meget VF kan dokumentere genanvendt, og hvor meget der bliver udsorteret til 
genanvendelse, og ikke mindst, hvordan vi over en periode har italesat graden af genanvendelsen. Reelt set et spørgsmål, 
som hører til i den tekniske ende, men som  kan opfattes som et problem, idet VF har italesat, at 75% er den 
faktiske genanvendelse. Og nu bringer Ingeniøren og andre medier et helt andet tal på 31% i spil. Det giver anledning 
til medieomtale og spørgsmål fra borgerne.

Svaret på dette lige nu er, at VF har igangsat undersøgelser, som skal hjælpe os med at finde det rigtige svar på 
spørgsmålet. Indtil da kan vi hverken sige 75 eller 31, før vi kender undersøgelsernes resultat.

Pressen håndteres af Per Goosmann, hvor vi på nuværende tidspunkt alene forholder os til det, der allerede ligger på vores 
hjemmeside og er meddelt via aktindsigt. Vi arbejder nu også med en løsning, hvor Peter Basland stiller op til interviews.

Hvis du vil vide mere, kan du på vestfor.dk  læse spørgsmål og svar om husstandsindsamlet plast
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